

No. 35424

September 19, 2013

Le 19 septembre 2013

Coram: LeBel, Karakatsanis and  
Wagner JJ.

Coram : Les juges LeBel, Karakatsanis et  
Wagner

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Robert Meredith and Brian Roach  
(representing all members of the  
Royal Canadian Mounted Police)

Robert Meredith et Brian Roach  
(représentant les membres de la  
Gendarmerie royale du Canada)

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Attorney General of Canada

Procureur général du Canada

Respondent

Intimé

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-268-11, 2013 FCA 112, dated April 26, 2013, is granted with costs in the cause. This appeal will be heard with *Mounted Police Association of Ontario/Association de la Police Montée de l'Ontario and B.C. Mounted Police*

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-268-11, 2013 CAF 112, daté du 26 avril 2013, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause. Cet appel sera entendu avec *Mounted Police Association of Ontario/Association de la Police Montée de l'Ontario et B.C. Mounted Police*

No. 35424

*Professional Association, on their own behalf and on behalf of All Members and Employees of the Royal Canadian Mounted Police v. Attorney General of Canada* (34948). The timelines will be abridged, if necessary, by the Registrar.

*Professional Association, en leur propre nom et au nom de tous les membres et employés de la Gendarmerie royale du Canada c. Procureur général du Canada* (34948). Au besoin, le registraire abrégera les délais.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.